
 

Protokół posiedzenia Komisji Zdrowia Polityki Społecznej 

i Rynku Pracy 

 

Nr 15/2021 w dniu 21-10-2021r. 

 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz.  16.00  zakończono o godz.17.20 
 

 

Lp. Imię i nazwisko Podpis 

1 Iwona Tyll 
- Przewodnicząca Komisji 

obecna 

2 Halina Sobota 
- Wiceprzewodnicząca Komisji 

obecna 

3 Grzegorz Bałdyga 
 - Sekretarz Komisji 
 

obecny 

4 Małgorzata Osuch obecna 

5 Tomasz Kranc obecny 

6 Robert Woźniak obecny 
 

7 Andrzej Banaszyński 
 

obecny 

8 Leszek Zdrzałka 
 

nieobecny 

9 Irena Szewczykowska 
 

obecna 

10 Bogdan Fleming 
 

nieobecny 

 

 

 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 
 
1. Leszek Zdzałka 
2. Bogdan Fleming 
 
 

 
 

 
 
 

 Ponadto w posiedzeniu uczestniczył: 
 
1. Danuta Królczyk – Skarbnik Powiatu 
2. Anna Bosacka – kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami 

 



 

 

1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 

1.1. Powitanie 

1.2. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

1.3. Omówienie tematu posiedzenia 

1.4. Zapytania, opinie, stanowiska i wnioski. 

1.5. Zakończenie posiedzenia. 

 
 

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
 
 
 

3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 

Posiedzenie rozpoczęła Przewodnicząca pani Iwona Tyll, która powitała wszystkich 

członków komisji  a następnie przedstawiła porządek obrad, oraz temat dzisiejszego  

posiedzenia komisji. 

 

Omówienie  materiałów na sesję. 

 

          Jako pierwsza głos zajęła pani kierownik Anna Bosacka i przedstawiła oraz 
omówiła pkt.8 porządku obrad sesji dotyczący wyrażenia zgody przez Radę Powiatu 
na darowiznę nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Wągrowieckiego na 
rzecz Gminy Damasławek załącznik nr.1. Następnie pani skarbnik Danuta Królczyk 
omówiła pkt.13i14 porządku obrad sesji tj. zmiany WPF na lata 2021-2035 oraz 
zmiany uchwały budżetowej na 2021rok. 
Po omówieniu budżetu przez panią skarbnik głos zabrał Starosta Tomasz Kranc i 
omówił projekty uchwał dotyczące pkt.9i 10 dotyczące ustalenia wysokości opłat za 
usunięcie z drogi i przechowywanie pojazdów oraz usunięcie i przechowywanie 
statków oraz innych obiektów pływających w 2022 roku. Podjęcie tej uchwały 
wymagane jest rokrocznie i wynika z ustawy o samorządzie powiatowym. Załącznik 
nr.2i3 do dzisiejszego protokołu oraz pkt.11. Dotyczący wyrażenia zgody na 
zawarcie kolejnej umowy najmu pomieszczenia w budynku przychodni przy 
ul.Kościuszki. 
Punkty 6 i 7 porządku obrad najbliższej sesji zostały omówione na poprzednich 
posiedzeniach komisji. 
Po omówieniu materiałów sesyjnych pan Starosta Tomasz Kranc przedstawił 
członkom komisji sprawy bieżące, dotyczące zaawansowania prac przy rozbudowie 
szpitala oraz  budowie sali gimnastycznej przy ZSP1 na ul.Kcyńskiej. 
 
 
 
 



 

 
 

4.   ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
4.1 Zapytania 
----------------------------------- 

 
4.2   Opinie 
------------------------------------ 
 

4.3  Stanowiska. 
Członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali materiały na najbliższą sesje oraz 

pozytywnie zaopiniowali protokoły z poprzednich posiedzeń 
 
 
4.4  Wnioski 
------------------------------------ 

 
 

5.     ZAKOŃCZENIE. 
 
 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji Zdrowia Polityki Społecznej i 
Rynku Pracy oraz dyskusję na ww. temat. 
 
 

Protokołował / Protokołowała:                              Przewodnicząca Komisji: 

            Grzegorz Bałdyga                        Iwona Tyll 
 


